
Vechtdal

Klaas (66) en Marjo Vos (61) verkopen hun
café-restaurant-zalencentrum-snackbar Het
Vosje. Ze hebben geen opvolger. ,,We heb-
ben gelachen en gehuild met IJhorst.’’
regio 6

Giel net niet de grootste
kanjer bij Junior Dictee
Giel Zandman uit Lemele was een van de
spellingkanjers in de finale van het Junior
Dictee. ,,Ging best goed.’’, zei Giel regio 8

Noa (3) kweekt groente zelf

Edward Boel helpt Noa
met haar moestuintje. Het

project is bedoeld om
peuters groente lekker te

laten vinden. regio 7
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Ferax bereidt claim voor
na afketsen Kastanjehof

Bedrijf vindt dat gemeente met zijn plan aan de haal gaat

De gemeente Hardenberg kan
een claim verwachten voor de
gang van zaken rond de Kastan-
jehof. Ferax Vastgoedontwikke-
ling is ontstemd omdat de ge-
meente besloot dat de verkoop
niet door gaat.  

Frans Ebeltjes
Hardenberg

Paul Vernooijs, financieel directeur
van het Amsterdamse  Ferax Vast-
goedontwikkeling, is  niet blij met
het besluit van het Hardenbergse
college van b en w om de Kastanje-
hof uit de verkoop te halen. Ferax
was nadrukkelijk in beeld om de
voormalige school aan de Lage
Doelen te kopen. 

Vernooijs: ,,De gemeente Har-
denberg gaat in de rol van onderne-
mer zitten en dat is geen goede ont-
wikkeling. Bovendien wil men nu
een plan gaan uitvoeren dat door
ons bedacht is.”

Teleurgesteld
Ferax Vastgoedontwikkeling
maakte een eerste opzet van een ex-
ploitatieplan en bracht dat ter ken-
nis van de gemeente. ,,Dat plan viel
in goede aarde hebben we begre-
pen”, zegt Vernooijs. ,,Helaas blijkt
de gemeente het nu dus liever zelf
te gaan uitvoeren. We zijn daar te-
leurgesteld over en   zullen een
claim inzake de door ons gemaakte
kosten bij de gemeente neerleg-
gen.”

Het zal niet om enorme bedragen
gaan. Vernooijs spreekt van ‘een
paar duizend euro’. ,,We zijn niet zo
vervelend en willen ons niet laten
beheersen door negatieve energie.
Maar jammer vinden we het wel
dat Hardenberg eerst een pand te
koop aanbiedt, vervolgens begint
aan serieuze gesprekken, maar uit-
eindelijk toch het pand zelf wil

houden om op basis van ons inge-
brachte concept activiteiten te gaan
faciliteren. Vreemd is het ook dat in
de gemeentelijke stukken wordt
geschreven dat men afwacht of wij
als Ferax nog  kosten zullen decla-
reren, terwijl er al enkele weken ge-
leden hierover een brief door ons is
gestuurd.”

Voldoende marge
Het Hardenbergse college is van
mening dat ze steeds voldoende
marge heeft aangehouden om nog
van een eventuele koop af te kun-
nen en dat Ferax dus geen juridi-
sche gronden heeft om aangemerkt
te kunnen worden als koper. 

� Lees verder op regio 7

De gemeente
Hardenberg gaat 
in de rol van
ondernemer zitten
– Paul Vernooijs, Ferax

DEDEMSVAART Bert Re-
geling uit Dedemsvaart is
de beste schoenmaker van
Nederland. Hij kreeg die
titel zondag tijdens de NSV
Plein 2017 Vakbeurs in Go-
rinchem. De schoenmaker
mag een jaar lang rondrij-
den in een promotieauto
voorzien van zijn eigen
logo. Regeling en de zijnen
scoorden volgens de jury
op alle fronten hoog: onder
meer de kwaliteit en
breedte van het reparatie-
werk, de vriendelijkheid
van het personeel, de in-
richting van de winkel en
de investeringen in tech-
niek en mensen zijn er dik
in orde. De titel valt samen
met het 65-jarig bestaan
van het bedrijf. Regeling
liet vooraf al weten dat een
eventuele titel een ‘extra
groot feest’ zou opleveren.

Bert Regeling
is de beste
schoenmaker

Met een lach en een traan
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Startershuis DOEN in Harden-
berg is blij dat startende onder-
nemers meer mogelijkheden
gaan krijgen in de Kastanjehof.
De gemeente heeft de voorma-
lige school in het centrum uit de
verkoop gehaald. Op die manier
moet het project met inmiddels
acht starters en een wachtlijst
meer kansen krijgen.

,,We zijn blij met die kans”, zegt
Arend Hofsink van DOEN. ,,Er zit-
ten nu al acht starters in het pand
en we kennen een wachtlijst. De lo-
catie in het centrum is perfect en je
ziet nu al dat rond de starters sprake
is van nieuwe creativiteit, samen-
werking en ontwikkeling. Nu de
school niet verkocht wordt kunnen
we definitieve plannen
maken.  Ook voor de ondernemers
zelf is dat prettig, omdat ze nu zeker
weten dat ze niet op korte termijn

weer zullen moeten vertrekken.
We willen er echt een creatieve
hotspot van maken. Creatieve ma-

kers, die elkaar, maar ook andere
startende bedrijven kunnen onder-
steunen.”

De Kastanjehof wordt nu voor
een belangrijk deel gebruikt door
Alfa-college en Deltion én sinds vo-
rig jaar mei door een aantal star-
tende ondernemers. 

Hardenberg kent ook een aantal
andere bedrijfsverzamel-initiatie-
ven, maar volgens Hofsink is er be-
hoefte aan en voldoende ruimte
voor uitbreiding van de activiteiten

in de Kastanjehof. Er is al een be-
drag gereserveerd om achterstallig
onderhoud aan het gebouw aan te
pakken.

Starters vormden overigens ook
een belangrijke component in de
plannen van Ferax Vastgoed, dat de
Kastanjehof  wilde kopen. Het Am-
sterdamse bedrijf had plannen voor
een hotelfunctie, multifunctionele
keuken, feestzaal, terras, kinderop-
vang, dagbesteding en het facilite-
ren van starters.

Starters zijn  blij met hun plekje in  de Kastanjehof

Ruud de Jager
Ommen

In het westen van het land is het al
een hype, de provincie volgt. Op
een speelse manier kinderen ver-
trouwd maken met groenten is
een belangrijke les voor een lang
en gezond leven.

Zo begon wethouder Ko Scheele
gisteren ook zijn inleidend praatje
op Kinderopvang Kwibus in Om-
men. Hij had een verhaal gelezen
over mensen in Japan die allemaal
met gemak de 100 halen.
,,En  waarom worden ze zo oud?’’,
vroeg de wethouder aan zijn ge-
hoor, waaronder een zwerm peu-
ters en kleuters. ,,Ze denken dat
het komt doordat ze daar in Japan
veel groenten eten.’’

Wortels
Bij de driejarige Noa Tempelman,
bijdehandje uit Hardenberg, ver-
oorzaakte de boodschap van de
wethouder een spontane ontboe-
zeming. ,,Wij eten thuis wortels
en mijn vader eet elke dag een to-
maat!’’ Bij Noa thuis zal het be-
wustzijn over het belang van
groenten (en fruit) dus ongetwij-
feld ingedaald zijn, voor hele
volksstammen is het nog steeds
een abacadabra-verhaal. 

,,In feite moet het besef over
groenten al tijdens de zwanger-
schap beginnen’’, legt
diëtiste Dirkje van Asselt uit. Van
Asselt heeft twee praktijken in het
Vechtdal en ontmoet geregeld ou-
ders van jonge kinderen die door
de vele reclames (‘kindermarke-
ting’) ongezonde eetwaren voor
hun kroost aanschaffen. Vaak zijn
ze zich hier totaal niet van bewust.

,,Ook tijdens het geven van
borstvoeding is het verstandig om
bewust met groeten om te gaan.’’

Noa Tempelman en de rest van
de kleine rakkers mogen naar bui-

ten voor het echte werk. Er wordt
in de speeltuin van Kinderopvang
Kwibus een mini-proeftuin aan-
gelegd. De kinderen mogen er naar
hartelust moestuingrond in
scheppen. En daarna begint het
ceremonieel met poten van de eer-
ste zaadjes. Samen met Edward
Boel, een van de initiatiefnemers,
leeft Noa zich weer helemaal uit.
Nog even de grond bevochtigen en
dan is het een kwestie van geduld.
Je ziet het voor je. Er komt een mo-

ment dat de tomaten, aardbeien en
sla eetbaar zijn. Zeker weten dat je
hierover vertelt als je thuiskomt en
met papa of mama de dag door-
neemt.

Daar zit ook precies de crux, legt
diëtiste Van Asselt uit. ,,Met een
speciale ouderavond willen we de
vaders en moeders er zoveel mo-
gelijk bij betrekken. We geven
praktische tips en doen een quiz
om de bewustwording te verho-
gen. Juist op jonge leeftijd is het
heel belangrijk om groenten te le-
ren eten. Dan begint de smaakont-
wikkeling.’’

Je moet er wat dat betreft bijtijds
bij zijn, is de visie uit de praktijk
van Edward Boel. ,,Je kan hier niet
vroeg genoeg mee beginnen. Ik
geef zelf les op een school in
Crooswijk en dan maak je geregeld
mee dat kinderen van een jaar of 7

groenten uitspugen. Gewoon om-
dat ze het nog nooit geproefd heb-
ben. Door heel vroeg op school

een ‘groentemomentje’ in te bou-
wen kun je het gedrag op een
speelse manier beïnvloeden.’’

Groentemomentje dagelijkse kost
Op kinderdagver-
blijven in Ommen
en Hardenberg
krijgen peuters en
kleuters  ‘groente-
momentjes’ vanaf
nu met de pap-
lepel ingegoten.

Peuters kweken groenten en leren ze zo ook eten

� De zaadjes gaan de grond in. Edward Boel kijkt toe hoe de driejarige Noa Tempelman het doet. FOTO FFU PRESS AGENCY

Juist op jonge leeftijd
is het heel belangrijk
om groenten te leren
eten
– Dirkje van Asselt, diëtiste 

Er zitten nu al 
acht starters in het
pand en we kennen
een wachtlijst
– Arend Hofsink, DOEN 

SMAKELIJKE MOESTUINEN

Op acht plekken in de gemeen-
ten Ommen en Hardenberg zijn
houten moestuinbakken afgele-
verd. Aan het gezamenlijk initia-
tief van de gemeentes, kinderor-
ganisaties en Rabobank hebben
zich naast Kwibus de volgende
organisaties verbonden: kinder-
opvang Ommerkanaal, ‘t Kalfje in
Bergentheim, kinderdagverblijf
Landstede met locaties in Om-
men en Hardenberg en Wellus-
wijs met locaties in Heemse,
Kloosterhaar en Lutten.
Het project smakelijke moestui-

nen is afkomstig van de stichting
Buurtlab uit Rotterdam. De ha-
venstad heeft inmiddels al 200
locaties die zo werken. Ook Den
Haag, Dordrecht, Leiden en Pur-
merend doen al enkele jaren
mee. Volgens Edward Boel van
Buurtlab is het een succes. ,,Al-
les draai om het veranderen van
leefstijl. Een peuter heeft tussen
de 50 en100 gram per dag aan
verse groenten nodig. Een vol-
wassene al gauw het driedub-
bele.’’
� buurtlab.nl


